
Even voorstellen, MR Prisma 
 
Oudergeleding  
 
Maartje van Oeveren 
 
Mijn naam is Maartje, in 2022 ben ik bij de MR gekomen. Sinds 
dit schooljaar ben ik voorzitter van de MR. Ook ben ik 
klassenouder van groep wit.  
Onze zoon Daan zit in groep wit op het SO.  
Ik werk als leerkracht en bovenschools begeleider.  
Ik vind het fijn en belangrijk om mee te kunnen denken over 
het schoolbeleid. Dat van invloed is op het onderwijs van onze 
kinderen. Als u vragen of ideeën heeft dan kunt u mij op 
woensdag en vrijdag vinden op het schoolplein. 
 
Karin van der Schier   
 
Mijn naam is Karin van der Schrier, ik ben 46 jaar en moeder 
van Twan (groep Paars). 
Met mijn man Mark heb ik ook 2 dochters: Jade en Nina en ik 
werk als hypotheekadviseur. 
 We zijn veel in het zwembad te vinden, wedstrijdzwemmen is 
onze passie en bij AZC steken we dan ook flink de armen uit de 
mouwen. 
Sinds 2022 zit ik in de MR, ik vind ouderbetrokkenheid erg 
belangrijk. Het is leuk om te kunnen meepraten, - denken en – 
beslissen met als doel: een veilige, leerzame en plezierige 
schooltijd voor deze speciale kinderen. Als je vragen of opmerkingen hebt, spreek 
me gerust aan op het schoolplein! 
 
Karin de Graaf 
Ik ben de moeder van Nick de Jong en sinds oktober 2023 lid 
van de MR.  
Ik zit in de MR omdat ik het belangrijk vind om als ouder te weten 
wat er speelt op school, zowel voor de coulissen als er achter. Je 
kunt je stem laten horen als ouder en voor ouders, daarmee voor 
onze kinderen die op de Prisma school zitten. 
 
 
 
 
 
 



 
Ernst- Jan van Keulen 
 
Ik ben Ernst-Jan van Keulen, vader van Jip (14) die met heel 
veel plezier op het VSO aan de Meerkoetstraat in de onderbouw 
zit. Jip is na enkele jaren regulier kleuteronderwijs geswitcht naar 
SO aan de Boterbloemweg en ondertussen dus doorgestroomd 
naar het VSO. Als ouder vind ik het belangrijk om betrokken te 
zijn bij het onderwijs van mijn kind. Via de MR kan ik een 
bijdrage leveren door mee te denken op relevante thema’s en 
hopelijk ook andere ouders te vertegenwoordigen in hun vragen 
of opmerkingen. Het is mooi om op deze manier een beetje extra 
betrokken te zijn bij onze mooie school! 
  
 
 
 
Personeelsgeleding  
 
Ida van Dijke  
 
Mijn naam is Ida van Dijke. Ik werk als coördinator 
arbeidstoeleiding. Naast de MR maak ik deel uit van de 
leerlingenraad op Prisma VSO.   

Ik zit sinds vorig schooljaar in de MR. Ik vind het fijn om mee te 
denken over schoolzaken en om te kijken hoe we met elkaar een 
goede school kunnen zijn en blijven. Daarbij is zeker inspraak 
vanuit personeel en ouders belangrijk. 

 
Annick de Kleuver 
 
Mijn naam is Annick en ik heb het al 8 jaar enorm naar mijn zin op 
het SO.  
Ik haal heel veel plezier uit het bijdragen aan de ontwikkeling van 
de leerlingen, waarbij het mijn overtuiging is dat we dat als school 
niet alleen kunnen of doen, maar samen met alle betrokkenen 
rondom het kind.  
Voor mij is de MR een platform waarin we met vertegenwoordigers 
vanuit al deze betrokkenen draagvlak kunnen vinden en creëren 
voor de manier waarop wij als school ons steentje bijdragen aan 
de ontwikkeling van de leerlingen.   
 



 
 
 
 
 
Geertje Segers 
 
Mijn naam is Geertje Segers en ik werk inmiddels al zes jaar met 
veel plezier als leerkracht op het SO aan de Boterbloemweg.  
Ooit als ouder van een dochter met het syndroom van Down in de 
prachtige uitdagende leeromgeving van Prisma terechtgekomen.  
Naast het werken in de klas vind ik het belangrijk dat iedereen 
zich gehoord voelt en dat we samen met u zorgen voor een fijne 
en veilige schoolomgeving. 
Daarom is het fijn om zitting te hebben in de 
Medezeggenschapsraad waarin we mee kunnen denken over het 
schoolbeleid, de begroting en de plannen voor Prisma voor de 
toekomst. Heeft u vragen of suggesties die de hele school 
aangaan? Spreek één van ons gerust eens aan als u ons 
tegenkomt. Samen staan we sterk. 
 
 
Marco Admiraal 
Ik ben Marco Admiraal. Inmiddels alweer 18 jaar werkzaam op 
Prisma. Na een aantal jaar op het SO en VSO te hebben gewerkt, 
werk ik nu volledig op Prisma VSO.  
Ik werk daar in VSO OUD. De leerlingen die de school verlaten 
nadat zij examen hebben gedaan.  
Ik ben getrouwd met Anouk en wij hebben 2 zoons: Sem (7 jaar) en 
Tijn (4 jaar). Naast het werken op Prisma ben ik actief betrokken bij 
Stichting VakantieSpel. Waar wij zorgen voor drie mooie 
evenementen in Alphen aan den Rijn: VakantieSpel, Sint in Alphen 
en de Avond4Daagse. Ik vind het interessant om in de MR het team 
te vertegenwoordigen en samen met ouders te praten over ontwikkelingen en beleid 
van Prisma.  
 


